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Cel pobytu 

„Cel pobytu” to tytuł instalacji 

artystycznej. 

Cel pobytu to powód, dla którego ktoś 

przyjeżdża z innego kraju do Polski. 

Celem pobytu może być na przykład: 

 Praca, 

 Studia,  

 Wycieczka, 

 Wizyta u kogoś. 

Instalacja artystyczna to praca 

zbudowana przez artystę w jakiejś 

przestrzeni.  

Składa się z wielu elementów. 
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Autorem pracy jest Yuriy Biley.  

Widzisz go na zdjęciu. 

Yuriy Biley przeprowadził się do Polski 

z Ukrainy. 

Polskę i Ukrainę zobaczysz na tej mapce: 

  

POLSKA 

UKRAINA 
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W pracy zobaczysz różne przedmioty. 

Yuriy Biley przywiózł je z Ukrainy 

do Polski. 

Są to na przykład: 

 Książki, 

 Zdjęcia, 

 Zabawki, 

 Ubrania. 

Patrząc na te przedmioty Yuriy Biley 

może wspominać życie w Ukrainie. 

Wszystkie przedmioty mają numery. 

Z głośników usłyszysz nagranie. 

Na nagraniu autor czyta listę i opis 

wszystkich przedmiotów. 

Zdjęcie na stronie 2 zrobił Piotr Czyż. Pozostałe zdjęcia zrobił Wojciech Pacewicz. 

Wykorzystane symbole graficzne są własnością rządu Aragonii i zostały stworzone przez 
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